
 

 

 

 

 

Acta 02/2025 28/04/2025 
 

ACTA DE LA REUNIÓ DE DELEGADES/TS D´EPORTS DE LA 
FEDERACIÓ JUNTA FALLERA DE SAGUNT CORRESPONENT A 28 

D´ABRIL DEL 2025 
 

 
Sent les 19.35 hores del dia indicat més Amunt, i després de 5 minuts de 
cortesia, dona principi la reunió. Congregats en el Museu Faller, seu de 
Federació Junta Fallera de Sagunt, els membres d´aquesta, que al marge 
es relaciona a la fi de constituir la reunió ordinària de delegades i delegats 
d´Esports i Jocs de taula. 

 
Oberta la sessió pel vicepresident d´Esports de FJFS el Sr.Héctor Mrartínez 
Zaballos, s’adverteix que com ja es va sol·licitar autorització a la taula que 
es gravarà la reunió perquè no hi haja cap problema. 

 
A continuació, es passen a tractar els temes de l'orde del dia: 

 

 
1. APROVACIÓ DE L´ ACTA ANTERIOR 

 
Es consulta a les delegades i delegats si existeix alguna objecció a l´última 
acta de la reunió del present exercici, s´aprova la mateixa per unanimitat. 

 

2. PRESENTACIÓ DE PROPOSTES 

 
Pren la paraula Héctor per a informar la taula que s'està treballant per  

grups i que hi ha sengles propostes per diferents comissions que es 

detallaran pel grup de delegades i delegats de wasap perquè queden 

més clares. 

 
Prenc la paraula el delegat de Plaça Rodrigo i, després la lectura de 

seua proposta, Héctor proposa que s’avale i, per a això s´ha 

d´aconseguir tres avals de la taula. Aconseguits els avals necessaris, 

es votarà en la pròxima reunió. 

 
A continuació, prenc la paraula el delegat de Palmera, en 

col·laboració amb Plaça Marina, el qual exposa el contingut de la 

seua proposta, que inclou, entre altres, la pràctica d’Handbol Platja. 

 
Deixa clar que, amb aquesta proposta es pretén aclarir diferents 

normes i ampliar-les perquè tot quede per escrit en el reglament 

d´esports, com que es puguen ampliar el número de 22 disciplines 

esportives actuals a 26. 

Héctor, fa l´asseveració que la disciplina d’Handbol Platja depén de 

d’organisme oficial como el departament de Costes, igual que el “Volei 

Platja”, i hi hauria la possibilitat que no es poguera disputar. 

 
S´argumenta la primera proposta plantejada pel delegat de Palmera i 

altres propostes respecte l´esport femení. 

 
 

 
A continuació, prenc la paraula el delegat de Plaça Marina, i exposa tots els punts de la proposta que ha portat a 

aquesta taula, que en ser densa s'acorda a enviar-la pel grup, abans s'aclarix que es podria votar punt per punt donat 

el contingut dens d'aquesta proposta. Héctor pregunta si la taula està d'acord a avalar la proposta, i així portar-la a 

estudi i ser més còmode poder-la votar. Davant alguns dubtes que diferents delegats com a Sana Anna, Nou Montíber 

i Xurruca queda clar que s'avalaran en aquesta reunió per a poder votar-se en la següent, tenint en compte que 

també s'han de tindre triats ja els esports als quals van a disputar cada comissió aquest exercici. 

 VICEPRESIDENT 

HÉCTOR MARTÍNEZ ZABALLOS 

DELEGADES/TS FJFS 

 
JOSE VICENTE PÉREZ ARJONA 

 JAVIER VILLARROYA VALERO 

JORGE MUNDI MARTÍN 

JOSÉ MANUEL LÓPEZ GARCÍA 

ROSANA MUÑOZ CAMACHO 

JOSÉ VIZCAÍNO JIMÉNEZ 

ÁLVARO ALCAIDE SÁNCHEZ 

 MARINA TERUEL LLORENTE 

ANTONIO GÓMEZ PÉREZ 

DELEGADES/TS PRESENTS 

02.- LA PALMERETA 

03.- EDUARDO MERELLO 

04.- XURRUCA-HISPANITAT 

05.- SANTA ANNA 

07.- LA VILA 

08.- SANT FRANCESC 

09.- LA MARINA 

10.- LUIS CENDOYA 

11.- DOCTOR PALOS 

12.- EL REMEI 

15.- TEODORO LLORENTE 

17.- EL MOCADOR 

18.- EL PALLETER 

19.- EL ROMANO 

20.- LA PALMERA 

22.- GILET 

24.- LA VICTORIA 

26.- PLAÇA IBERICA 

29.- EL MERCAT 

31.- EL TABALET 

32.- AVINGUDA 

33.- EL TRONAOR 

34.- PLAÇA MARE NOSTRUM 

35.- PLAÇA DEL SOL 

37.- PLAÇA RODRIGO 

38.- BALADRE 

39.- VILA DE FAURA 

41.- AVDA. 3 DE ABRIL 

44.- NOU MONTÍIBER 

45.- ELS VENTS 



Totes i cada una de les propostes portades a la taula en aquesta convocatòria queden avalades, per Santa Anna, 

Mocador, Nou Montíber, Marina, Tabalet, Remei, Plaça Rodrigo entre altres, i s'acorda que es votaran en la següent 

reunió, tal com deixa aclarit el vicepresident Héctor. Això és, votar la proposta i definir cada un dels apartats que 

inclou la proposta, previ estudi de les delegades i delegats d'aquesta taula. 

 

 
Héctor fa un aclariment respecte als esports que es disputaran enguany, i finalment són els 22 esports que ja es van 

jugar l'exercici anterior, no hi ha noves incorporacions al calendari ja establit.  

 
Fet aquest aclariment, Héctor pregunta si hi ha més proposades no havent-hi referent a això cap altra, l'emplaça a 

la taula que ho votarà en 15 dies, això és, en la pròxima reunió. 

 
Pren la paraula el delegat de la falla Balabre (en col·laboració amb Palmera) per a tractar el tema de la falta de normes 
escrites dels jocs de taula. I com ja es va comentar en la reunió extraordinària de l'exercici anterior, la pretensió era 
crear grups de treball i així escometre aquestes iniciatives. 

Així doncs, el delegat de Baladre porta la seua proposta de normes de jocs de taula quedant avalada per diverses 
comissions de la taula de delegades i delegats, la votació dels quals es realitzarà en 15 dies com s'ha comentat en la 

resta de propostes ja comentades. 

 
Jorge Mundi, delegat de federació i membre del grup de treball de parxís fa lo propi amb la seua proposta, quedant 

avalada i convocant la seua votació en la següent reunió que es celebrarà en 15 dies. 

 

 
A la pregunta d'Héctor si hi ha alguna proposta, no hi ha cap altra, queda tancat aquest punt, no sense abans agrair 

les propostes que s'han portat aquesta vesprada a la taula, que són totes per a millorar, evitar conflictes i que tot 

quede més clar. 

 
A continuació, passem a tractar el següent punt del dia 

 

 
3. RESULTAT DE LA SELECCIÓ D´ESPORTS 

 

Pren la paraula de nou Jorge Mundi, delegat de federació, i indica que després del recompte de les falles que participen 
en els diferents esports, no es modificaran les disciplines esportives que s’havien disputant fins a l'any passat, no hi ha 
hagut canvis i continuaran sent els mateixos 22 esports que es van jugar l'exercici anterior. 

Es farà la fulla de participació amb aquests 22 esports que ja coneixen la majoria. 
 

Fa menció als esports que es van proposar en la reunió anterior per aquesta taula i no han sigut votats per a disputar- 
se i són: futbol femení ha sigut seleccionada per 7 comissions, bàsquet femení 3x3 l'han seleccionada 5 falles, handbol 
femení 8, i travessia nadant 15. L'aprovat que menys comissions han eixit ha sigut amb 21.  

Héctor deixa clar que, encara que la proposta dels 26 esports no han eixit més votats per a disputar-se i, per tant, la 
llista de 22 són les mateixes que l'any passat, faltarà la proposta de Marina que encara està per votar en 15 dies.  

 
El delegat de Xurruca comenta que si ix la proposta de Marina, s'inclourien en el llistat d'esports, a qui se li indica que 
no, que la proposta dels 22 esports és la que queda i la proposta de Marina es votarà en 15 dies, votar els 4 esports. 

Finalment, i per a deixar aclarit un altre punt, Jorge Mundi advertix que tots els fulls d'inscripció d'esports i jocs de taula 
que s'entreguen fora de termini serà motiu de sanció tal com ho indica el reglament, igual que les faltes d'assistència. 

Esta setmana, i les successives, per favor, enviar les fulles en temps per a no incórrer en sanció, ja que esta setmana 
hem hagut d'ampliar el termini d'enviament La falta d'assistència de la convocatòria anterior no es considerarà tenint en 
compte que encara no estaven totes les executives de les comissions falleres organitzades. 

4. INFORME DE DELEGACIÓ 

 
Héctor comunica com ja es va dir en la reunió anterior, que s'ha enviat correus als tècnics de l'Ajuntament per a 
sol·licitar instal·lacions esportives, fins a la data no tenim contestació, però continuem insistint. 

 

Pròxima reunió serà el 14 maig. Del 15 al 28 serà període per a inscriure's en els esports que cada falla vaja a 
participar, encara que es recordarà en la següent reunió. El 15 de maig es faran els sortejos entre altres, de la jornada 

inaugural que, com ja se sap es jugarà en el casal de la FMI que serà divendres que ve 13 de juny.  

Els jocs de taula que es disputen en aquest dia, de dos o tres partides cada joc, formarà part del campionat, i es 
computarà després com a jornada ja disputada. 



Prenc la paraula el delegat de Palmera, i advertix que es tinga un poc de compte amb el sorteig, sobretot pels casals, 

ja que l'exercici anterior la falla La Marina ha hagut d'obrir els seus casals setmanes consecutives, en concret, tres 
setmanes. 

A part que aquest aspecte el tindrem en compte, ja es va comentar, com indica Jorge Mundi, que si alguna falla es volia 
ajuntar diversos jocs de taula per espai en els seus casals en una mateixa jornada pot fer-ho i buscaríem la fórmula de 
poder fer-ho de manera que es puguen aglutinar diversos jocs de taula en el mateix casal, i així obrir menys jornades 

mentre dure el calendari. 

 
Cedix la paraula Héctor a José Vizcaíno, delegat de federació, per a comentar que en els grups de treball, en aquest 
cas de guinyot i bolot dels quals s'està encarregant només Rebeca de Dr.Palos en el grup de guinyot, li agradaria que 
la participació fora més nombrosa, ja fora tant per delegades i delegats d'aquesta taula com per membres de les falles 

que també poden ser partícips. El mateix ocorre amb “bolot”, sol·licita que puga haver-hi consens entre totes les 
comissions. 

El grup de bolot ja s'ampliarà, el grup de guinyot serà recomanable que també s'ampliara, almenys en 4 o 5 persones, 
i com indica el delegat de federació el reglament més conflictiu seria el de bolot perquè no tenim, guinyot seria més 
fàcil. 

Una altra dada és que els reglaments han d'estar aprovats abans de la jornada inaugural del pròxim 13 de juny, tenim 
data límit. La setmana que ve es presentarien els reglaments perquè donara temps a qué entraren en vigor en aquest 

exercici. 
 
Vicepresident passa al següent punt. 

. 

 
5. PRECS I PREGUNTES 

 
Prenc la paraula de nou el vicepresident de la mesa, i per a acabar, no havent-hi precs i preguntes, s'alça la sessió a 
les 20.15 hores. 

 

 
NOTA: Les propostes portades a la taula en esta reunió s'adjunten a l'acta 2/2025 de 28/04/2025 com així es va 

comunicar també en grups de wasap. 

 
1- PROPOSTA FALLA RODRIGO 

2- GRUP DE TREBALL: REGLAMENT DE DOMINÓ: PROPOSTA PALMERA I BALADRE 

3- GRUP DE TREBALL: REGLAMENT DE PARXÍS: PROPOSTA JORGE MUNDI 

4- PROPOSTA DE MARINA I PALMERA 



 
 
 
 
 

 
PROPUESTA ANTE LA MESA DE DEPORTES: 

Desde la A.C Falla Plaza Rodrigo, realizamos la siguiente propuesta para que se incluyan dentro del 

reglamento de deportes los siguientes apartados: 
 

En los deportes donde no exista la participación infantil específica, los falleros/as infantiles 1. de las 

comisiones de FJFS podrán participar en los deportes de adultos siempre y cuando haya una autorización 

firmada por parte del/la padre/madre o tutor legal del mismo. 

2. En los deportes que no sean específicos femeninos, las mujeres podrán participar de forma mixta con los 

hombres. 

(cosa que se hace hasta ahora en años anteriores, pero no está reglado en ningún lugar de dicho reglamento) 

3. En los deportes que sean para los infantiles, solo podrán participar, los falleros/as censados como 

infantiles de las comisiones de FJFS. 

(Es una cosa obvia, pero no viene reglada en el reglamento de deportes). 

 

Por ello firmo la presente propuesta para que quede constancia por parte de la A.C Falla Plaza Rodrigo. 

En Sagunto a 30 de abril de 2025. 



REGLAMENTO DE DOMINÓ: 
 
1. Participan 2 parejas de jugadores, situados alternativamente. 

2. Cada jugador utiliza 7 fichas. Por tanto, se reparten las 28 fichas del juego. 

3. La primera ronda de cada partida se sale con el 6 doble. 

4. El turno de salida pasa al siguiente jugador en cada mano. 

5. Se puede abrir con cualquier doble, en caso de que no tener ninguno, con cualquier 
ficha. 

6. La pareja del jugador que coloca todas sus fichas obtiene la suma de los puntos de 
todas las fichas sin colocar del rival. 

7. En caso de cierre, gana la mano la pareja cuya suma de puntos sea inferior, y obtiene 
el total de los puntos. 

8. Las partidas se disputan a 151 puntos. 

9. El enfrentamiento se disputa al mejor de 3 partidas. 

10 -En caso de cierre si las fichas de ambas parejas sin colocar suman la misma 
cantidad de puntos, gana la ronda el jugador de la pareja que haya comenzado la 
ronda, sumando así el total de las fichas sin colocar del rival. 

11 -Si un jugador posee 5 dobles entre sus 7 fichas, dicho jugador enseñará sus 5 
dobles respectivos y podrá renunciar a la ronda. Al darse este caso, las fichas se 
volverán a barajar y se reiniciará dicha ronda sin cambios en la puntuación y sin 
cambios en la mano de salida. 
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